

紅絲絨蛋糕 Red Velvet Cake



- · 標準蛋糕重量爲2磅,價格爲澳門幣438。可製作成3至15磅,每額外1磅加收澳門幣238。
- · 標準蛋糕需提前48小時預定。特製蛋糕需提前72小時預定。
- · 蛋糕造型可能稍作調整。圖片只供參考之用。
- · 請告知您的服務員任何關於食物過敏和餐飲限制。
- · 預訂及諮詢電話(853)88658888。

- Standard cake is priced at MOP438 for a size of 2 pounds. Standard cakes are also available for 3-15 pounds with a charge of MOP238 per additional pound.
- Please place your order 2 days in advance for standard cake and 3 days in advance for sustaining cake.
- Cake shape might be modified. Photos are for reference only.
- Please inform our service staff if you have any food allergies or dietary requirements.
- Enquiries: (853) 88658888.



黑森林蛋糕 Black Forest Cake



- · 標準蛋糕重量爲2磅,價格爲澳門幣438。可製作成3至15磅,每額外1磅加收澳門幣238。
- · 標準蛋糕需提前48小時預定。特製蛋糕需提前72小時預定。
- · 蛋糕造型可能稍作調整。圖片只供參考之用。
- · 請告知您的服務員任何關於食物過敏和餐飲限制。
- · 預訂及諮詢電話(853)88658888。

- Standard cake is priced at MOP438 for a size of 2 pounds. Standard cakes are also available for 3-15 pounds with a charge of MOP238 per additional pound.
- Please place your order 2 days in advance for standard cake and 3 days in advance for sustaining cake.
- Cake shape might be modified. Photos are for reference only.
- Please inform our service staff if you have any food allergies or dietary requirements.
- Enquiries: (853) 88658888.



士多啤梨羅勒蛋糕 Strawberry Basil Cake



- · 標準蛋糕重量爲2磅,價格爲澳門幣438。可製作成3至15磅,每額外1磅加收澳門幣238。
- · 標準蛋糕需提前48小時預定。特製蛋糕需提前72小時預定。
- · 蛋糕造型可能稍作調整。圖片只供參考之用。
- · 請告知您的服務員任何關於食物過敏和餐飲限制。
- · 預訂及諮詢電話(853)88658888。

- Standard cake is priced at MOP438 for a size of 2 pounds. Standard cakes are also available for 3-15 pounds with a charge of MOP238 per additional pound.
- Please place your order 2 days in advance for standard cake and 3 days in advance for sustaining cake.
- Cake shape might be modified. Photos are for reference only.
- Please inform our service staff if you have any food allergies or dietary requirements.
- Enquiries: (853) 88658888.





- · 標準蛋糕重量爲2磅,價格爲澳門幣438。可製作成3至15磅,每額外1磅加收澳門幣238。
- · 標準蛋糕需提前48小時預定。特製蛋糕需提前72小時預定。
- · 蛋糕造型可能稍作調整。圖片只供參考之用。
- · 請告知您的服務員任何關於食物過敏和餐飲限制。
- · 預訂及諮詢電話(853)88658888。

- Standard cake is priced at MOP438 for a size of 2 pounds. Standard cakes are also available for 3-15 pounds with a charge of MOP238 per additional pound.
- Please place your order 2 days in advance for standard cake and 3 days in advance for sustaining cake.
- Cake shape might be modified. Photos are for reference only.
- Please inform our service staff if you have any food allergies or dietary requirements.
- Enquiries: (853) 88658888.



芒果青檸椰子慕斯蛋糕 Mango Lime Coconut



- · 標準蛋糕重量爲2磅,價格爲澳門幣438。可製作成3至15磅,每額外1磅加收澳門幣238。
- · 標準蛋糕需提前48小時預定。特製蛋糕需提前72小時預定。
- · 蛋糕造型可能稍作調整。圖片只供參考之用。
- · 請告知您的服務員任何關於食物過敏和餐飲限制。
- · 預訂及諮詢電話(853)88658888。

- Standard cake is priced at MOP438 for a size of 2 pounds. Standard cakes are also available for 3-15 pounds with a charge of MOP238 per additional pound.
- Please place your order 2 days in advance for standard cake and 3 days in advance for sustaining cake.
- Cake shape might be modified. Photos are for reference only.
- Please inform our service staff if you have any food allergies or dietary requirements.
- Enquiries: (853) 88658888.



白朱古力紅桑子青檸蛋糕 White Chocolate Raspberry Lime Cake



- · 標準蛋糕重量爲2磅,價格爲澳門幣438。可製作成3至15磅,每額外1磅加收澳門幣238。
- · 標準蛋糕需提前48小時預定。特製蛋糕需提前72小時預定。
- · 蛋糕造型可能稍作調整。圖片只供參考之用。
- · 請告知您的服務員任何關於食物過敏和餐飲限制。
- · 預訂及諮詢電話(853)88658888。

- Standard cake is priced at MOP438 for a size of 2 pounds. Standard cakes are also available for 3-15 pounds with a charge of MOP238 per additional pound.
- Please place your order 2 days in advance for standard cake and 3 days in advance for customized cake.
- Cake shape might be modified. Photos are for reference only.
- Please inform our service staff if you have any food allergies or dietary requirements.
- Enquiries: (853) 88658888.



3D 造型蛋糕 3D Shaped Cake

MOP**490**/1磅pound 最少預定2磅 Minimum order 2 pounds



- · 特製蛋糕需提前72小時預定。
- · 蛋糕造型可能稍作調整。圖片只供參考之用。
- · 請告知您的服務員任何關於食物過敏和餐飲限制。
- · 預訂及諮詢電話(853)88658888。

- Please place your oder 3 days in advance for customized cake.
- Cake shape might be modified. Photos are for reference only.
- Please inform our service staff if you have any food allergies or dietary requirements.
- Enquiries: (853) 88658888.







- · 蛋糕造型可能稍作調整。圖片只供參考之用。
- · 請告知您的服務員任何關於食物過敏和餐飲限制。
- · 預訂及諮詢電話(853)88658888。

- Cake shape might be modified. Photos are for reference only.
- Please inform our service staff if you have any food allergies or dietary requirements.
- Enquiries: (853) 88658888.







- · 蛋糕造型可能稍作調整。圖片只供參考之用。
- · 請告知您的服務員任何關於食物過敏和餐飲限制。
- · 預訂及諮詢電話(853)88658888。

- Cake shape might be modified. Photos are for reference only.
- Please inform our service staff if you have any food allergies or dietary requirements.
- Enquiries: (853) 88658888.







- · 蛋糕造型可能稍作調整。圖片只供參考之用。
- · 請告知您的服務員任何關於食物過敏和餐飲限制。
- · 預訂及諮詢電話(853)88658888。

- Cake shape might be modified. Photos are for reference only.
- Please inform our service staff if you have any food allergies or dietary requirements.
- Enquiries: (853) 88658888.







- · 蛋糕造型可能稍作調整。圖片只供參考之用。
- · 請告知您的服務員任何關於食物過敏和餐飲限制。
- · 預訂及諮詢電話(853)88658888。

- Cake shape might be modified. Photos are for reference only.
- Please inform our service staff if you have any food allergies or dietary requirements.
- Enquiries: (853) 88658888.